

21st Local Vessels Advisory Committee Meeting

本地船隻諮詢委員會第 21 次會議

Date : 30 December 2016 (Friday)

日期 : 2016 年 12 月 30 日(星期五)

Time : 2:45 p.m.

時間 : 下午 2 時 45 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,

地點 : 38 Pier Road, Central

中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

AGENDA

議程

1. Confirmation of the Minutes of Last Meeting¹

1. 通過上次會議記錄

2. Information Items

2. 報告事項

- (i) LVAC Paper No. 17/2016 – Amendment of the Fifth Schedule to Shipping and Port Control Regulations (Cap. 313A) – Restricted Areas around Hong Kong International Airport (to be co-presented by the Highways Department and its consultant)

會議文件第 17/2016 號 – 修訂《船舶及港口管制規例》(第 313A 章)附表 5 – 香港國際機場附近限制區域(由路政署及其顧問公司匯報)

- (ii) LVAC Paper No. 14/2016 – Subsidy Scheme for Installation of Automatic Identification System on Local Cargo Vessels

會議文件第 14/2016 號 – 本地貨船安裝船舶自動識別系統資助計劃

¹ For the minutes of last meeting, see e-mail sent by Secretary on 29 September 2016
有關上次會議記錄，可見秘書 2016 年 9 月 29 日之電郵

- (iii) LVAC Paper No. 15/2016 – Implementation Dates of Legislative Amendments relating to the Installation of Automatic Identification System, Radar and Very High Frequency Radiotelephone on Local Vessels

會議文件第 15/2016 號 – 有關在本地船隻安裝船舶自動識別系統、雷達和甚高頻無線電話的法例修訂的實施日期

- (iv) LVAC Paper No. 16/2016 – Details on Extending the Scope of Authorization for Authorized Organizations in Survey of Local Vessels

會議文件第 16/2016 號 – 關於擴大委托特許機構檢驗本地船隻的範圍詳情

3. Matters Arising

3. 前議事項

- (i) Navigation Simulation Assessment

模擬駕駛操作評估

4. New Discussion Items

新議事項

- (i) LVAC Paper No. 13/2016 – Proposal of lifting the condition of the maximum hours of stay per visit for Multiple Entry Permit

會議文件第 13/2016 號 – 建議撤銷多程進港許可證每次來港停留時數上限的條件

- (ii) LVAC Paper No. 18/2016 – Partition and Amendment of the Codes of Practice - Safety Standards for Class I to IV Vessels

會議文件第 18/2016 號 – 分拆並修改第 I 至 IV 類別船隻安全標準之工作守則

(iii) LVAC Paper No. 19/2016 – Proposed Legislation for Safety Measures during Major Events at Sea

會議文件第 19/2016 號 – 建議就大型海上活動的安全措施立法

(iv) LVAC Paper No. 20/2016 – Proposed Amendments to the Examination Rules for Local Certificates of Competency

會議文件第 20/2016 號 – 《本地合格證明書考試規則》的擬議修訂

5. Any Other Business

5. 其他事項

6. Date of Next Meeting

6. 下次開會日期